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考虑到所收取的保险费，双方理解并同意本保险单增加以下扩展条款： 

 

[3.XX]   如果在保险期限内某一个子公司因被其现有的管理层收购而不再属于被保险公司所

有，自该收购生效日起30天内，本保单将扩展承保自该收购完成日起该子公司的被

保险人实施的不当行为，但如果已经有其他有效保险承保收购后的不当行为，则本

附加条款不适用。 
 

本附加条款与主险条款相抵触之处，以本附加条款为准，本保险合同的所有其他条款、条
件和限制维持不变。 
 
 
 
Management Buy-outs 
 
In consideration of  the premium charged, it is hereby understood and agreed that this Policy shall 
extend to cover the extension below: 
 
3.19 In the event of  a Subsidiary of  the Company ceasing to be owned by the Company during 

the Period of  Insurance as a result of  a buy-out by existing management, the Insurer 
agrees to maintain this Policy in respect of  such Subsidiary for a period of  30 days from the 
date of  the buy-out for Wrongful Acts committed subsequent to the buy-out. This 
Extension shall not apply in circumstances where there is other insurance in force which 
provides cover in respect of  such Wrongful Acts. 

 
ALL OTHER TERMS, CONDITIONS AND LIMITATIONS REMAIN UNCHANGED. 

 


